
Komunikat nr 4/2014 z posiedzenia Rady PFO w dniu 28 września 2014 r.

W dniu 28 września w siedzibie PFO w Katowicach przy ul. Gen. Hallera 28 odbyło się
czwarte w tym roku posiedzenie Rady Federacji.
  

W posiedzeniu uczestniczyli:
- członkowie Rady Federacji w komplecie
- przedstawiciel Komisji Kontroli Wewnętrznej (p. Łukasz Wejman)
- członkowie zarządu sekcji sędziów (P. Jan Kamiński, p. Justyna Krawczyk)
- sędziowie przybyli na obrady WZ Sekcji Sędziów
- hodowcy kanarka harceńskiego

      

Obradom posiedzenia przewodniczył Prezydent RF. Posiedzenie przebiegało zgodnie z
porządkiem przez niego przedstawionym.

1. Dokumentacja PFO
Prezydent pokrótce omówił kto za co odpowiada w RF jeżeli chodzi o prowadzenie
dokumentacji oraz poprosił o uzupełnienie dokumentacji z minionych posiedzeń.

2. Sprawy związane z OMP 
Omówiono budżet OMP, stronę przychodową oraz koszty związane z organizacją OMP. W
czasie dyskusji ustalono, że kolekcyjne wyniesie 30 zł dla kolekcji oraz 10 zł dla ptaka
pojedynczego zgłaszanych drogą elektroniczną do 30 listopada oraz odpowiednio 38 zł i 18 zł
dla ptaków zgłaszanych po 30 listopada 2014 roku. Dla osób z poza stowarzyszeń PFO stawki
podstawowe są dwa razy większe. Omówiono kwestie sponsorskie dla OMP, sprawy związane
z ochroną OMP – RF będzie chciała nawiązać współpracę ze Związkiem Harcerstwa Polskiego.
Ustalono również, że punkt gastronomiczny zostanie zorganizowany poza halą, w miejscu
dogodnym dla obsługi, hodowców i zwiedzających. 

3. Procedura zakupu obrączek 
Zostały przedstawione oferty jakie spłynęły do federacji w związku z zapytaniami jakie
wystosował do oferentów Skarbnik RF. Członkowie Rady omówili ceny proponowane przez
oferentów oraz jakość wykonania. Wybrano ofertę dotychczasowego producenta p. Stephana
Sestaka, gdyż druga najtańsza oferta kształtowała cenę zakupu obrączek na poziomie 1,02 zł
za obrączkę o średnicy wewnętrznej < 4,5mm. Ustalono również – w stosunku do roku
poprzedniego – jedno zamówienie dodatkowe (do 30 czerwca 2015), ale tylko dla obrączek o
średnicy wewnętrznej > 4,0 mm.

4. Sprawy związane z CIH
Prezydent wraz z wiceprezydentem ds. organizacyjnych poinformowali, że zakończył się proces
scalania rejestru CIH w wersji papierowej z platformą internetową. W rejestrze CIH po scaleniu
znalazło się około 1600 wpisów, z czego 422 to były osoby na dany moment poza aktywnym
Rejestrem CIH czyli osoby wykreślone z rejestru, ale których CIHy zostały „zamrożone” na
okres 10 lat, w związku z regulaminem nadawania CIH uchwalonym przez RF w 2010 roku.
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Obecnie trwają prace związane z wyjaśnianiem przynależności członków do stowarzyszeń bądź
do odpowiednich oddziałów. RF planuje, że do końca roku zapisy w rejestrze CIH będą
oddawały rzeczywistość w 100%. Prezydent poinformował, że do końca 2015 roku będzie
chciał aby rejestr CIH został uzupełniony o braki jakie powstały przed rokiem 2010. 

5. Zmiana Karty Oceny dla sekcji D 
Wiceprezydent Jarosław Mitko omówił zmiany karty oceny sekcji D w związku ze zmianami
wprowadzonymi przez COM/OMJ. 

6. Podjęto następujące uchwały:

a. UCHWAŁA Nr 2/2014 Rady Polskiej Federacji Ornitologicznej w sprawie organizacji 77
Ornitologicznych Mistrzostw Polski 2014.
b. UCHWAŁA Nr 3/2014 Rady Polskiej Federacji Ornitologicznej w sprawie dopuszczenia do
konkursów na Ornitologicznych Mistrzostwach Polski 2014 ptaków hodowców nie zrzeszonych
w stowarzyszeniach członkowskich PFO.
c. UCHWAŁA Nr 4/2014 Rady Polskiej Federacji Ornitologicznej w sprawie procedury zakupu
obrączek dla ptaków dla członków stowarzyszeń członkowskich PFO na 2015 r.
d. UCHWAŁA Nr 5/2014 Rady Polskiej Federacji Ornitologicznej w sprawie stwierdzenia ustania
członkostwa w PFO.
e. UCHWAŁA Nr 6/2014 Rady Polskiej Federacji Ornitologicznej w sprawie zatwierdzenia
standardów ptaków.
f. UCHWAŁA Nr 7/2014 Rady Polskiej Federacji Ornitologicznej w przyjęcia regulaminów na
okoliczność organizacji 77 Ornitologicznych Mistrzostw Polski.

7. Wysłuchanie hodowców kanarka Harceńskiego w sprawie konkursu i wystawy kanarka
harceńskiego na 77 OMP.
Na sam koniec Prezydent poinformował zebranych, że otrzymał list p. Ryszarda Rychtera o
bieżącej sytuacji jaka panuje w sekcji „A”. Prezydent oddał głos p. Rychterowi, który odczytał
przytoczony list, a który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

  

List p. Ryszarda Rychtera dot. sytuacji kanarków harceńskich 

  

Po odczytaniu listu głos zabrali panowie: Rychter Ryszard, Żelazko Teodor, Kozik Jerzy, Mróz
Władysław, którzy przedstawili głębokie problemy związane z sekcją „A” w Polsce. W czasie
późniejszym prezydent udzielił głosu p. Janowi Kamińskiemu oraz sekretarzowi RF którzy
wyrazili swoje opinie. W toku dyskusji ustalono następujące fakty:

Do dnia 10 października do RF wpłynie propozycja trzyosobowej delegacji (członków podsekcji
ds. kanarka harceńskiego przy PFO) w celu wypracowania wspólnych rozwiązań i standardów
oceny, konkursu i wystawy kanarka harceńskiego, a następnie:
a)    RF przeprowadzi w ciągu 7 dniu konsultacje ze stowarzyszeniami czy zaproponowane
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kandydatury są akceptowane przez stowarzyszenia. W przypadku braku akceptacji, uprasza się
stowarzyszenia o uzasadnienie. 
b)    Do końca października zostanie powołana komisja, a później podsekcja ds. kanarka
harceńskiego. 
c)    Na 77 OMP odbędzie się ocena na dwa stoły – propozycje zmian na jeden stół będą brane
pod uwagę począwszy od 78 OMP.
d)    Przedstawiciele hodowców kanarka harceńskiego będą uczestniczyli w wizji lokalnej hali w
Czeladzi przez OMP. 

8. Decyzje w sprawie Stowarzyszeń

a) Stowarzyszenie Hodowców Ptaków Egzotycznych Czyżyk (KRS: 0000516547) decyzją Rady
Federacji zostało 28 września kandydatem na członka rzeczywistego Polskiej Federacji
Ornitologicznej.
b) Rada Federacji podjęła uchwałę o ustaniu członkostwa Krakowskiego Stowarzyszenia
Hodowców Kanarków i Ptaków Egzotycznych Barrabanda
c) Rada Federacji podjęła uchwałę o ustaniu członkostwa Ogólnopolskiego Stowarzyszenia
Hodowców Małej Egzotyki Goulda w Zabrzu.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad prezydent zamknął posiedzenie i oddał głos
prezesowi sekcji sędziów celem przeprowadzeni Walnego Zebrania Sekcji Sędziów. 
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